

【與你一同攜手抗疫 Safety is our top priority】

因應新型冠狀病毒疫情，聘珍樓集團旗下所有食肆已採取相應措施，加強對顧客及員工的健康保障，讓你安心用餐。

Due to the novel coronavirus concern, following actions has been implemented to all Heichinrou Group's restaurants to protect the hygienic safety of our customers and staffs.

1/員工每日上班前必須量度體溫，並嚴格遵守所有個人衛生指引。

Staff are required to have their temperature measured daily and follow the personal hygiene guidelines.

2/員工必須配戴口罩，並經常徹底清潔雙手。

Staff are required to wear face mask and keep their hands regularly clean.

3/所有餐具經過高溫清潔及消毒。

All tableware are cleaned and disinfected with high temperature sterilization.

4/餐廳範圍內的設施及用餐環境加強清潔及消毒。

Increase the frequency of cleaning and sterilizing restaurant facilities and dining environment.

5/顧客入座前將安排量度體溫。

Customers are required to have their temperature measured before entering the restaurant.

6/餐廳已於接待處為顧客提供酒精搓手液。

Restaurant provides alcohol-based hand-rub at the reception for customer's usage.

7/除進餐外，顧客在任何時候均需佩戴口罩。

Customers are required to wear face mask at all times except while eating.

8/顧客需保持適當的社交距離，枱與枱之間提供最少 1.5 米距離。

Customer are required to maintain social distancing while each table at least 1.5 meters apart.

感謝你的體諒和支持，祝願各位身體健康。

Thank you for your understanding on helping us to maintain the restaurant a safe and hygienic place.

聘珍樓集團

Heichinrou Group